



Aperam announces dividend payment schedule for 2019

Luxembourg, 6 February 2019 (07:00 CET) - Aperam announces its detailed dividend payment schedule for 2019.

The Company proposes to increase its base dividend by about 15% from EUR 1.53/share to EUR 1.75/share , subject to shareholders approval at the next Annual General Meeting to be held on 7 May 2019, as the company continues to improve its sustainable profitability benefiting from its strategic actions.

The dividend payments would occur in four equal quarterly installments of EUR 0.4375 (gross) per share in 2019 as described below in the detailed dividend schedule

Dividends are announced in Euros. Dividends are paid in Euros for shares listed on the European Stock Exchanges (Amsterdam, Brussels, Paris, Luxembourg). Dividends are paid in US dollars for shares traded in the United States on the over-the-counter market in the form of New York registry shares and converted from Euros to US dollars based on the European Central Bank exchange rate at the date mentioned in the table below. A Luxembourg withholding tax of 15% is applied on the gross dividend amounts.

Table: Detailed dividend schedule 2019

	1st Quarterly Payment (interim)	2nd Quarterly Payment	3rd Quarterly Payment	4th Quarterly Payment
Announcement date	26 February 2019	13 May 2019	13 August 2019	12 November 2019
Ex-Dividend	01 March 2019	16 May 2019	16 August 2019	15 November 2019
Record Date	04 March 2019	17 May 2019	19 August 2019	18 November 2019
Payment Date	26 March 2019	13 June 2019	13 September 2019	11 December 2019
FX Exchange rate	27 February 2019	14 May 2019	14 August 2019	13 November 2019

In order to benefit from exemption of Luxembourg dividend withholding tax at source, an “Informative Memorandum” describing the procedure to obtain an exemption at source of the Luxembourg dividend withholding tax is available at the following [link](#).

About Aperam

Aperam is a global player in stainless, electrical and specialty steel, with customers in over 40 countries. The business is organized in three primary operating segments: Stainless & Electrical Steel, Services & Solutions and Alloys & Specialties.

Aperam has 2.5 million tonnes of flat Stainless and Electrical steel capacity in Brazil and Europe and is a leader in high value specialty products. Aperam has a highly integrated distribution, processing and services network and a unique capability to produce stainless and specialty from low cost biomass (charcoal). Its industrial network is spread in six production facilities located in Brazil, Belgium and France.

In 2018, Aperam had sales of EUR 4,677 million and steel shipments of 1.97 million tonnes.

For further information, please refer to our website at www.aperam.com

Contact

Corporate Communications / Laurent Beauloye: +352 27 36 27 103
Investor Relations / Thorsten Zimmermann: +352 27 36 27 304



Aperam annonce son calendrier de versement de dividende pour 2019

Luxembourg, 6 février 2019 (07:00 CET) - Aperam annonce son calendrier détaillé de versement de dividende pour 2019.

La Société propose d'augmenter le dividende de base d'environ 15% de 1,53 euros à 1,75 euros par action, à condition de son approbation par l'Assemblée Générale Annuelle des actionnaires du 7 mai 2019, dans la mesure où la Société continue d'améliorer durablement sa rentabilité notamment du fait des actions stratégiques qu'elle a entreprises.

Le dividende sera payé en quatre versements trimestriels identiques de 0,4375 euros (brut) par action selon le calendrier détaillé ci-dessous.

Les dividendes sont annoncés et payés en euros pour les actions cotées sur les bourses européennes (Amsterdam, Bruxelles, Paris, Luxembourg). Les dividendes sont payés en dollars américains pour les actions échangées aux Etats-Unis sur le marché de gré à gré sous forme de "New York registry shares" et sont convertis de l'euro en dollar américain sur la base du taux de change de la Banque Centrale Européenne suivant la date mentionnée dans le tableau ci-dessous. A Luxembourg un impôt sur le dividende de 15% est appliqué sur les montants de dividende bruts.

Tableau: Calendrier détaillé de versements de dividende pour 2019

	1er trimestre (intérimaire)	2ème trimestre	3ème trimestre	4ème trimestre
Date d'annonce	26 février 2019	13 mai 2019	13 aout 2019	12 novembre 2019
Date de négoce coupon détaché	01 mars 2019	16 mai 2019	16 aout 2019	15 novembre 2019
Date d'enregistrement	04 mars 2019	17 mai 2019	19 aout 2019	18 novembre 2019
Date de versement	26 mars 2019	13 juin 2019	13 septembre 2019	11 décembre 2019
Taux de change	27 février 2019	14 mai 2019	14 aout 2019	13 novembre 2019

En vue de bénéficier de l'exemption de retenue à la source sur dividende prévue au Luxembourg, un "Informative Memorandum" décrivant la procédure à suivre est disponible au lien suivant: [link](#).

A propos d'Aperam

Aperam est un acteur mondial du secteur de l'acier inoxydable, de l'acier électrique et des aciers spéciaux qui exerce des activités dans plus de 40 pays. La Société est structurée en trois segments: Acier Inoxydable et Aciers Electriques, Services et Solutions et Alliages et Aciers Spéciaux.

Aperam a une capacité de production de 2,5 millions de tonnes d'acier inoxydable plat en Europe et au Brésil et est un leader dans des créneaux à forte valeur ajoutée comme les alliages et les aciers spéciaux. Aperam possède par ailleurs un réseau de distribution, de traitement et de services hautement intégré ainsi que des capacités inégalées pour produire de l'acier inoxydable et des aciers spéciaux à partir de biomasse à faible coût (charbon de bois). Son réseau industriel est réparti dans six usines principales situées au Brésil, en Belgique et en France.

En 2018, Aperam a réalisé un chiffre d'affaires de 4,677 milliards d'euros et des expéditions d'acier de 1,97 million de tonnes.

Pour de plus amples informations merci de se référer au site web : www.aperam.com.

Contact

Corporate Communications / Laurent Beauloye: +352 27 36 27 103

Investor Relations / Thorsten Zimmermann: +352 27 36 27 304